

## CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVOORBEREIDING VAN 02 mei 2017

### Aanwezig:

#### Leden:

CDA I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, H.J.M. Koelman en L. Kranenburg  
VVD H. Werner en H. Mikkers  
D66 H. van Dijk, S.J. Bier en I. Volder (plv.)  
GroenLinks G.M.M. Wehkamp  
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers en B.A. Graal

Voorzitter: F.J.M. Duits

Griffier: N.S. Voogd

### **1. Opening en mededelingen**

De voorzitter opent de vergadering. Van wethouder R. van Haeften is een bericht van verhindering ontvangen.

### **2. Vaststellen van de agenda**

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

### **3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 4 april 2017**

De commissie stelt de tekst gewijzigd vast.

### **4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 18 april 2017**

De leden Werner (VVD), Vink (CDA), Kerkhoff (PvdA), Wehkamp (GroenLinks), Kranenburg (CDA), Van Dijk (D66) en Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

### **5. Rondvraag**

De leden Van Dijk (D66), Koelman (CDA), Kranenburg (CDA) en Bier (D66) stellen vragen. Er worden geen toezeggingen genoteerd.

### **6. Spreekrecht**

Er zijn geen insprekers.

### **A-stukken**

### **7. Voorstel tot indienen zienswijze betreffende Recreatieschap Spaarnwoude, jaarrekeningdocumenten 2016 en de begrotingsdocumenten 2017 en 2018.**

De leden Van Heese (CDA), Van Dijk (D66) en Kerkhoff (PvdA), Werner (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De commissie is akkoord met de ontwerp-zienswijze en stemt ermee in dat het college deze, met het oog op de AB-vergadering van 18 mei 2017, nog voor de raadsvergadering aan het Recreatieschap stuurt. Er blijven onbeantwoorde vragen wat betreft de exploitatie Schoteroog, overdracht (?) riolering en (tegengaan) permanente bewoning van Recreatiewoningen.

De voorzitter stelt aansluitend vast dat de commissie voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 30 mei 2017. Als bespreekstuk.

## **8. Huisvestingsverordening Zuid-Kennemerland/ IJmond: Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2017**

De leden Bier (D66), Vink (CDA), Kerkhoff (PvdA), Wehkamp (GroenLinks) en Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 30 mei 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

## **9. Voorstel ontwerpverklaring van geen bedenkingen Franciscanessenstraat 9, Haarlemmerliede**

De leden Werner (VVD), Bier (D66), Vink (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zal nog openstaande vragen (laten) beantwoorden en verzoekt de commissie het voorstel aan te houden tot de volgende vergadering.

De voorzitter stelt vast dat de commissie in de volgende vergadering tot een advies zal komen; het stuk gaat niet naar de raadsvergadering van 30 mei 2017.

## **10. <Afgevoerd>**

## **11. Voorstel Programmarekening 2016 Gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude**

De leden Van Dijk (D66), Koelman (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD), Werner (VVD), Bier (D66) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de nog openstaande antwoorden zoals gebruikelijk in de loop van volgende week worden beantwoord en er een tekstueel aangepast versie van de Programmarekening komt. Ook zullen het rapport van bevindingen en de accountantsverklaring dan ontvangen moeten zijn. De commissie acht het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 30 mei 2017. Als bespreekstuk.

## **B-stukken**

### **12. 2017-03-24 Raadsinformatiebrief college Ultrafijnstofmeetpalen uitgaand nr. 666, 2017-03-24 IGST (+ aanvullende brief)**

De heer Van Heese (CDA) leidt het onderwerp in en deelt mee, op basis van de verstrekte informatie en wat hij aanvullend op internet vond, tot de conclusie te zijn gekomen dat een "eigen" ultrafijnstofmeetpunt niets zal toevoegen aan het al beschikbare net van meetpunten. Graag een streep eronder.

De voorzitter concludeert dat de commissie deze mededeling deelt.

### **13. A. 2017-03-14 BenW voorstel besluit Actieprogr. Metropool Landschap 2016 en B. 2017-03-14 20161208 actieprogramma-metropoolitaan landschap I-20162020 web1**

De heer Van Heese (CDA) leidt het onderwerp in en deelt mee in de stukken de inrichting van de Houtrakpolder in Haarlemmerliede en Spaarnwoude te missen.

De leden Werner (VVD), Bier (D66) en Kerkhoff (PvdA) voeren tevens het woord. Wethouder Graal deelt mee dat straks de (nieuwe) gemeente Haarlemmeer in plaats van Haarlem

ons gebied zal vertegenwoordigen en dat het groen, indachtig aan onze kernwaarden, strikt bewaakt zullen worden.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken verder voor kennisgeving aanneemt.

#### **14. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)**

De leden Werner (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

#### **C-stukken**

#### **15. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.**

De voorzitter deelt mee dat er geen vragen op voorhand zijn ontvangen. Ter vergadering stelt het lid Van Heese (CDA) een vraag. Wat er met een milieuraad gebeurt na de herindeling is (een) onderwerp bij harmonisering, aldus wethouder Graal.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

#### **16. Sluiting**

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 06 juni 2017,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

F.J.M. Duits